
Til Socialudvalget

Høringssvar fra Handicaprådet vedr. modernisering af 
Sundbyvang

Handicaprådet takker for modtagelsen af høringsmaterialet. 

Vi tager overflytningen af beboerne til efterretning og lægger vægt på, 
at ledelse og medarbejdere vurderer, at boligerne er velegnet til 
beboerne. 

Handicaprådet bemærker dog, at det er meget små lejligheder, som 
ikke er fremtidssikrede. 

På vegne af Handicaprådets medlemmer,

Med venlig hilsen

Janne Sander,
Formand for Københavns Kommunes Handicapråd
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